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Notulen MR-vergadering 14 maart 2024 
Locatie: Luchen 
Tijd: 19.30 uur – 22.30 uur 
 
Aanwezig: Alexander, Tim, Wouter, Bieb, Vera, 
Rianne, Bas en mevrouw Sultan Solak 
Afwezig: / 
 
AGENDA: 
 

• Opening en vaststellen agenda  
Welkom aan onze bestuurder, mevrouw Sultan Solak   

• Notulen vorige vergadering 

• Mededelingen  

• Ingekomen post 

• De punten vanuit directie  

• Toekomst huisvesting OBS ’t Schrijverke Mevrouw Sultan Solak is aanwezig 
om uit te leggen wat de stand van zaken is m.b.t. de scholenspreiding in 
Mierlo. Op 9 okt. zijn de scenario’s van verdere uitwerking door mevrouw 
Solak samen met de bestuurder van de Eenbes aangeboden aan de 
gemeente. Er is een afspraak gepland (11 april) met de gemeente, de 
projectleider en de twee bestuurders. De verwachting is dat de gemeente dan 
haar zienswijze op de scenario’s deelt. De MR komt 15 april extra bijeen om 
hier over te vergaderen. PlatOO heeft intussen het traject richting een tweede 
Brinnummer in gang gezet. Hierover komt in de zomer meer duidelijkheid. 

• Voorstellen jaarrooster 2024-2025 
Er liggen drie alternatieve jaarroosters voor. De drie voorstellen worden 
toegelicht. De MR-leden geven hun mening over de drie voorstellen. De MR 
vindt het nog altijd een heel sterk concept om blauwe LZL-dagen te creëren 
om het onderwijs te verdiepen en te versterken. De voorstellen worden op 29 
maart voorgelegd aan het schoolteam. De P-geleding koppelt dit terug aan de 
O-geleding. 

• Update luchtkwaliteit locatie Graspieper 
Er is door de gemeente een bureau aangesteld om nieuw onderzoek te doen. 
Er is een stroomschema gemaakt voor onderzoek en concrete actie. Als blijkt 
dat de installatie (op onderdelen) vervangen moet worden, dan zal er snel 
actie ondernomen worden. Na de druk van directie en MR is het voor de 
gemeente duidelijk dat uitstel niet langer verantwoord is.  

• Vragen / mededelingen vanuit de MR-geleding 

• Punten n.a.v. de vorige vergadering 

• Evaluatie aantal studiedagen 
Dit wordt 29 maart besproken met het team. 

• Evaluatie schoolteam m.b.t. de ouderinloop  
In verband met de tijd wordt dit punt verplaatst naar de volgende vergadering. 

• Vragen vanuit de OR. 
 - verhoging ouderbijdrage 
De MR raadt de OR aan om zo transparant mogelijk zijn over wat er met het geld van 
de ouders allemaal wordt gedaan. De MR gaat akkoord met de voorgestelde 
verhoging. Advies aan de OR: Elk jaar een hele kleine verhoging i.v.m. de 
economische prijsstijgingen is wellicht beter dan één keer per vijf jaar. Tip aan de OR: 
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bovenop de vastgestelde ouderbijdrage.  

• Vragen / mededelingen vanuit het team en ouders 
Tim: Het zou fijn zijn als de rapporten van de groepen 1-2 worden voorzien van een 
duidelijke leeswijzer.   
>> Dit wordt doorgegeven aan de onderwijsbegeleider van groep 1-2 

• GMR   

• Rondvraag en sluiting 
Wouter: Ik heb een vraag van een ouder ontvangen: Moet er een kwartier voor èn na 
schooltijd surveillance zijn op het schoolplein?  
>> Volgens de directie en de P-geleding hoeft dit niet. Buiten de schooltijden is het 
schoolplein semi-openbaar terrein en vallen de spelende kinderen buiten toezicht van 
de school. Dit staat ook in de schoolgids. Hierover is ook het nodige te lezen op o.a. 
de website van de PO-Raad. 

 
 
Volgende vergadering:  
Dinsdag 14 mei:  

- Update luchtkwaliteit locatie Graspieper 
- Evaluatie studiedagen vanuit het schoolteam bespreken 
- Evaluatie van het schoolteam m.b.t. de ouderinloop bespreken 

 
Extra vergadering ingepland op 15 april.  
Vera nodigt Niek Engbers uit.  
 
 


